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Geachte mevrouw Hermens, 

 

Op maandag 1 november 2021 heeft u vooruitlopend op de domeinvergadering fysiek van dinsdag 2 

november 2021 het college een vraag ingezonden inzake de inzameling van pbd dit in relatie tot de 

inzameling van luiers- en incontinentiemateriaal. Deze vraag is vervolgens in de domeinvergadering 

mondeling beantwoord. Volledigheidshalve ontvangt u hierbij nog een schriftelijke versie. 

 

Beantwoording van de vraag 

 

1. Bij de invoering van de containers voor luiers en incontinentiematerialen is een van de 

PMD containers vervangen door deze afvalstroom. Aangezien PMD een van de 

grootste afvalstromen is komt het nu vaker voor dat deze containers vol zitten en 

bewoners deze afvalstroom niet kwijt komen bij het milieuperron in hun buurt. Klopt 

deze constatering? Zo ja, welke maatregelen worden genomen om dit probleem op te 

lossen? 

 

Van de 56 milieuperrons zijn 27 milieuperrons voorzien van een luier- en incocontainer. De overige 

milieuperrons zijn onveranderd gebleven. Bij deze 27 milieuperrons, waar een luier- en incocontainer 

is geplaatst, heeft een wissel plaatsgevonden tussen overwegend de PBD container (eruit) en de 

luier- en incocontainer (erin). Er is op 14 milieuperrons (van de 56 milieuperrons) nu sprake van één 

PBD-container. Uw constatering is daarmee juist en concentreert zich vooral op 14 milieuperrons. 

Deze 14 milieuperrons (maar ook de overige milieuperrons) hebben onze volle aandacht. Het is aan 

Stadsbeheer Maastricht (later: SBM) om ervoor te zorgen dat continue beschikbaarheid wordt 

gewaarborgd. SBM zal dan ook zorgdragen dat de PBD-containers tijdig worden geleegd. Indien 

nodig zullen wij op deze 14 milieuperrons tweemaal daags legen, in plaats van éénmaal daags. 
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Achtergrond 

De reden waarom vooral voor de wissel van de PBD container is gekozen, is omwille van de leeftijd 

en staat van onderhoud van deze verouderde containers. Anders dan de vrij nieuwe glas- en 

papiercontainers zijn de PBD containers gedateerd, uitgeleefd en in 2022 in zijn geheel 

afgeschreven (10 jaar). Door juist de PBD-container te verwijderen wordt kapitaalvernietiging 

voorkomen. Ook rekening houdend met de recente ontwikkelingen in het PBD dossier is de keuze 

voor verwijdering van de PBD-container goed te beargumenteren. Zoals u wellicht weet kan SBM het 

PBD materiaal per 1 januari 2022 rechtstreeks aanleveren bij het Afvalfonds Verpakking / Nedvang 

en wordt de rol van gemeente Maastricht beperkt tot louter de inzameling. De verantwoordelijkheid 

over de sortering en vermarkting gaat over naar het Afvalfonds Verpakkingen / Nedvang.  Het 

ingezamelde PBD-materiaal kan vanaf die datum gestort worden bij PreZero Maastricht (dit in plaats 

van Veolia in Hoensbroek). Het Afvalfonds Verpakking / Nedvang stelt bij de ontvangst van het PBD-

materiaal strenge acceptatie-eisen. Het kan goed zijn dat hogere eisen worden gesteld met 

betrekking tot de aanwezigheid van vervuiling en stoorstoffen. De kwaliteit van het ingezamelde 

PBD-materiaal moet omhoog. Wellicht heeft dit naar de toekomst toe consequenties voor de manier 

waarop wij PBD inzamelen. Inzameling via doorzichtige zakken (net als bij onze buurgemeenten) in 

(delen van) gemeente Maastricht zou een alternatief kunnen zijn. Omwille van deze onzekerheid leek 

het ons eveneens verstandig om nu nog geen grote investeringen te doen in extra ondergrondse 

PBD-containers of zelfs ondergrondse PBD-perscontainers.   

 

Wij gaan er vanuit uw vragen hiermee afdoende te hebben beantwoord. 

 

Hoogachtend, 

 
John Aarts, 

Wethouder Financiën, Vastgoed, Stadsbeheer en Hospitality 

 


